
Aan de GGD Limburg-Noord
T.a.v. de directeur GGD Noord Limburg
De heer Frank de Jong
Postbus 1150
5900 BD Venlo

Grubbenvorst, 26 februari 2010, BdP/0086

Betreft: Informatie over rapport “Intensieve veehouderij Gemeente Horst aan de 
Maas”, september 2009, geschreven door Drs. M. Meijerink”.

Geachte heer Frank de Jong,

Op 24 november hebben wij u een brief geschreven met een groot aantal vragen over 
het door uw dienst uitgegeven rapport “Intensieve veehouderij Gemeente Horst aan de 
Maas, september 2009, geschreven door Drs. M. Meijerink”.

Het duurde enige tijd voordat u reageerde op de brief. Reden voor Behoud de Parel u 
een herinneringsbriefje te sturen. Dat leverde uiteindelijk een reactie uwerzijds op van 
11 januari 2010. In die reactie schreef u, dat u met belangstelling kennis had genomen 
van onze brief en dat de brief van vereniging Behoud de Parel aanleiding was geweest 
om met de gemeente Horst aan de Maas te overleggen, met als doel de gerezen vragen 
“in het juiste perspectief te plaatsen en waar mogelijk te beantwoorden en/of nader toe 
te lichten”. 

U schrijft ook dat wij daar op korte termijn over worden benaderd door de gemeente 
Horst aan de Maas. Inmiddels zijn we al weer haast een maand verder en nog steeds 
hebben we geen antwoorden op vragen over een rapport dat vijf maanden gelden ver-
schenen is (en al in het voorjaar van 2009 klaar was) en die nu al weer twee maanden 
geleden gesteld zijn.

Gezien de vraagtekens die door ons, maar ook door raadsleden van de gemeente Horst 
aan de Maas geplaatst zijn bij het onderzoek, zou het toch in uw belang moeten zijn, 
om eventuele onjuiste beeldvorming (“het rapport is tendentieus, op plaatsen onjuist en 
onvolledig”) of onduidelijkheden snel weg te nemen. Zeker bij een zo belangrijk onder-
werp; de effecten van het Nieuw Gemengd Bedrijf op de gezondheid van burgers, op een 
moment dat we te maken hebben met een voorbeeld (de Q-koorts) waarbij de (intensie-
ve) veeteelt negatieve effecten laat zien, die veel onrust veroorzaakt. Kennelijk spelen er 
ook andere belangen.

Eerder hebben we van wethouder Litjens begrepen dat de GGD Noord- en Midden-Lim-
burg verantwoordelijkheid is voor de inhoud van het rapport en niet de gemeente. Het 
is voor ons dan ook een raadsel waarom u gaat overleggen met het gemeentebestuur 
over hoe de vragen te gaan beantwoorden. Wij doen hierbij nogmaals een dringend be-
roep op uw verantwoordelijkheid en verzoeken u op zeer korte termijn (en wij doelen 
dan binnen een termijn van twee weken) antwoord te geven op de door ons gestelde vra-
gen. 
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Daarnaast kan het nuttig zijn om in een informatiebijeenkomst in te gaan op de situatie 
omtrent het NGB. Als die dan maar op korte termijn plaats vindt. Overigens sturen wij 
ook een brief aan de gemeenteraad van de gemeenteraad van Horst aan de Maas, met 
het verzoek er bij het college van B&W op aan te dringen de hiervoor bedoelde informa-
tiebijeenkomst zo spoedig mogelijk te laten plaats vinden. De brief aan de gemeenteraad 
sturen wij als bijlage bij deze brief aan u toe.

In de hoop op een snel antwoord op onze vragen verblijven wij,

Met vriendelijke groet,

André Vollenberg

CC: Gemeenteraad van Horst aan de Maas
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